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Abstract (en)
[origin: WO2014005164A1] Disclosed is a drawer (1) comprising a lateral wall (2), a decorative element (3) which is arranged at least partially over
the lateral wall (2), a first holding element (4) for fastening the decorative element (3) to a first frontal end of the drawer (1), and a second holding
element (5) for fastening the decorative element (3) to a second frontal end of the drawer (1), the first holding element having a spring element,
characterised in that the decorative element (3) can be moved and pivoted into the plane of the lateral wall (2) by exerting force against the spring
element, and in that the decorative element (3) can be stopped by the second holding element (5) in force- and/or form-locked manner.

Abstract (de)
Schublade (1) mit einer Seitenwand (2), einem Dekorelement (3), das zumindest teilweise über der Seitenwand (2) angeordnet ist, sowie
einer ersten Halterung (4) zur Befestigung des Dekorelements (3) an einem ersten stirnseitigen Ende der Schublade (1) und einer zweiten
Halterung (5) zur Befestigung des Dekorelements (3) an einem zweiten stirnseitigen Ende der Schublade (1), wobei die erste Halterung ein
Federelement aufweist, wobei durch Kraftausübung gegen das Federelement das Dekorelement (3) in die Ebene der Seitenwand (2) einbringbar
und einschwenkbar ist, und dadurch dass durch die zweite Halterung (5) das Dekorelement (3) kraft- und/oder formschlüssig arretierbar ist.
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